
Protokół Nr 1/2019
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Rady Gminy Jasionówka
z dnia 29 stycznia 2019 roku godz.13.00

Posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Jasionówka
zwołał .i otworzył Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Zabielski.

Ad.l. Przewodniczący Komisji powitał zebranych członków Komisji
przedstawił porządek obrad. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany
porządek obrad.
Następnie dokonano wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji. Członkowie

•Komisji jednogłośnie wybrali Panią Ewę Bartnik. Sekretarzem Komisji
jednogłośnie została wybrana Pani Marzena Bieniasz.

Ad.2. Przewodniczący Komisji zaproponował przejście do kolejnego punktu
posiedzenia dotyczącego planu pracy Komisji na 2019 r. Jednogłośnie
ustalono, iż Komisja będzie pracowała i spotykała się w miarę zgłaszanych
potrzeb, skarg, wniosków i petycji. Ustalono, iż członkowie Komisji będą
mogli stosunkowo wcześniej zapoznać się ze sprawą w celu rzetelnego
rozpatrzenia i wydania opinii w danej sprawie. Treść opinii zostanie
przekazana do Rady Gminy, która na sesji podejmie uchwałę w
przedmiotowej sprawie.
Ad.3. Następnym punktem posiedzenia było rozpatrzenie wnioskuPanii! ._

••••• z dnia 9 stycznia 2019 r. w sprawie wyboru metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi iwysokości
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi pobieranej od właścicieli
nieruchomości.
W sprawie głos zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił kalkulację
kosztów za gospodarowanie odpadami komunalnymi pobieranej od
właścicieli nieruchomości. W skład opłaty wchodzi transport, egzekucja
należności, worki, oczyszczanie PSZOK, oprogramowanie do komputera i
obsługa informatyczna, dodatki dla pracowników zajmujących się sprawami
dotyczącymi gospodarowania odpadami komunalnymi. W drodze przetargu



wybrano ofertę, która jako jedyna zgłosiła się do przetargu. Przewodniczący
Komisji zasygnalizował, iż należy szukać rozwiązań, np. wprowadzić
zmianę deklaracji w celu porównania faktycznej liczby mieszkańców.
Przewodniczący zaproponował, iż w odpowiedzi na wniosek Pani •••

••• należy wyszczególnić na co konkretnie wydatkowane
są środki finansowe za gospodarowanie odpadami komunalnymi pobierane
od właścicieli nieruchomości oraz .że do przetargu przystąpił tylko jeden
oferent. Ustalono, iż wszystkie sugestie Członków Komisji zostaną
uwzględnione w odpowiedzi.
AdA. Kolejnym punktem porządku obrad były wolne wnioski i informacje.
W punkcie tym poruszana była kwestia odbioru odpadów komunalnych.
Sekretarz Gminy poinformował, iż w przypadku, gdy śmieci nie zostaną
odebrane od właścicieli nieruchomości należy zgłosić to do Urzędu Gminy.
Ad.5. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji
zakończył posiedzenie o godz. 15:28. "

Na tym posiedzenie zakończono

Protokołowała:
Marzena Bieniasz

Przewodniczący Komisji

Andrzej Zabielski
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